
POLÍTIQUES PER A LES PERSONES

 
 ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL 

D’EDUCACIÓ, CULTURA, ESPORT I JOVENTUT

Mislata, 6 d'octubre de 2017, 14:10 hores

Assistents: 

Pepi Luján Martínez

Dolores Hortelano Ramón

Carmen Lapeña Bueno

Mari Carmen Tarín Darrocha

José Luis García García

Javier Santés Alpuente

Ximo Moreno Porcal

Fernando Gandía Escorihuela

Alejandro Martínez Montoro

Javier Gil Marín

José María González Murgui

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena

Assumptes tractats: 

1. Aprovació de l'acta del dia 27 de setembre

Abans de l'aprovació de l'acta, per part de la Sra. Luján es fa una indicació per a la

inclusió en l'acta, així en la pàgina 3 vol que es faça constar que en el paràgraf que es

deia que nosaltres sempre donem la informació que hem de donar sempre que els

expedients estan acabats, i que la frase referida al Concurs de Teatre era un exemple,

però que sempre donen tota la informació.

Advertida aquesta objecció per a la seua inclusió, s'aprova l'acta de 27 setembre per

unanimitat dels presents.
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A continuació, la Sra. Luján contesta a les preguntes de la comissió anterior. Així, quant a

donar publicitat en la pàgina web de les activitats dels clubs esportius, respon que hi ha

tant de volum d'activitats en cada club que no es pot publicar perquè col·lapsaria la

pàgina, però que quan es tracta d'un esdeveniment important i col·labora l'ajuntament o

ells ho sol·liciten, sí que es dóna publicitat. Per exemple, es farà la carrera Crazy Family

Run i hi haurà molta participació, per la qual cosa es donarà més difusió.

La Sra. Luján continua dient que respecte a accedir al projecte del club de futbol femení

del Mislata, el grup Popular pot sol·licitar-ho a l’esmentat club. No ens estem inventant

res, perquè per a la subvenció han d'aportar el projecte.

El Sr. Gandia respon que si s'aporta per a la subvenció, llavors l'Ajuntament té el

projecte.

La Sra. Luján respon que el club us l’ensenyarà si sol·liciteu el projecte.

El Sr. Gandia pregunta si se'ls nega aquesta informació.

La Sra. Luján respon que no ha dit que ara tinga el projecte, però que és millor que us la

subministre el club, i que les instal·lacions es van cedir perquè el club tenia un projecte

femení per a la ciutadania. 

El Sr. Gandia vol que es faça constar en acta que se sol·licita el projecte i que la Sra. Luján

ens remet al club. També pregunta si hi ha expedient respecte d'això, i si és així sol·licita

accedir a aquest document.

La Sra. Luján contesta que no diu que ella el tinga però hi ha vegades que la

documentació es torna, per exemple una vegada que s'ha justificat es tornen factures i

projectes, per això dic que el club té el projecte i que li’l podeu sol·licitar a ells. I sí que

podeu accedir a l'expedient.

El Sr. Gandia, i amb relació a l'acta, diu que el Sr. Martínez va fer una pregunta sobre si va

haver-hi alguna notificació oficial a l'Ajuntament respecte de la suspensió de la mascletà

que duria a terme la Clavaria del Santíssim Crist de la Fe de Mislata.

La Sra. Luján respon que no va haver-hi cap notificació de manera oficial.
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2. Assumptes de control. Nomenament del jurat del Concurs de Teatre 2017 i
nomenament del jurat de la Biennal de Mislata Miquel Navarro 2017

El Sr. Gil pregunta si hi ha hagut més participació enguany en el Concurs de Teatre.

La Sra. Luján respon que sí, que els comissaris fan proposta de jurat, de la mateixa

manera que ho fa la Comissaria de la Biennal, i que es confia totalment en els comissaris

que fan tot el treball de selecció.

I sense més preguntes sobre aquests assumptes de control, es passa al punt de precs i

preguntes.

3. Precs i preguntes

El Sr. Gil, en relació a la remodelació de les pistes de la Canaleta, pregunta si els treballs

es fan de manera progressiva o al mateix temps i si es podrien utilitzar aquelles

instal·lacions on no s'estan executant les obres.

La Sra. Luján respon que ho preguntarà i se us contestarà.

El Sr. Gil també pregunta sobre si es farà un altre espai de Street Work Out.

La Sra. Luján contesta que quan es posa un projecte, com aquest cas del Street Work

Out, cal esperar a veure els resultats. Saben que ha tingut una gran acceptació, ja que és

com un gimnàs a l'aire lliure i gratis, que pot utilitzar la gent que no es pot pagar un. No

obstant això, cal esperar a veure com funciona amb més temps perquè només porta uns

mesos obert.

El Sr. Gil pregunta si hi ha dades comparatives respecte a la sala de musculació, abans i

després de la remodelació, i si n'hi ha volguera que li les donaren.

La Sra. Luján respon que ho haurà de preguntar. 

Continua el Sr. Gil i fa un prec sobre si es podria ampliar l'horari de les sales de lectura i

biblioteques fora de les èpoques d'exàmens.

La Sra. Luján contesta que només s'augmenta en èpoques d'exàmens, ja que es va fer
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una prova d'ampliar l'horari fora d'època d'exàmens i només acudien una o dues

persones. Per la qual cosa l'horari actual està bé.

El Sr. Gil també comunica que hi ha problemes en les dutxes de la piscina coberta, que 

no funcionen o s'espatlen, i prega que es reparen.

La Sra. Luján contesta que és normal que per l'ús s'espatlen, però que s'estan reparant

de manera contínua.

El Sr. Gandia pren la paraula i diu que ja es va preguntar en comissions anteriors sobre

quina valoració s'ha fet respecte del procediment de Mislata 22.02, i pregunta si ja es

tenen fetes aquestes valoracions, ja que s'havia valorat per l'anterior regidor de Joventut

de manera positiva i existien informes.

La Sra. Luján contesta que per a fer la valoració cal donar temps al projecte.

El Sr. Gandia respon que la data en què el seu grup va fer la pregunta va ser el 5 de juliol.

La Sra. Luján contesta que cal esperar, que es tracta d'un projecte jove que porta

funcionant tres mesos i és poc de temps. La valoració és positiva, però cal espera un poc

més de temps per a analitzar-lo, com en tots els projectes.

El Sr. Gandia pregunta si hi ha informe respecte d'això, ja que el Sr. Arenas va dir que la

valoració la feien els tècnics.

La Sra. Luján respon que un informe es fa quan hi ha dades suficients per a fer-lo, per

tant cal deixar que tinga camí. La valoració política és positiva i respecte a la dels tècnics

cal esperar dades. Ambdós, tècnics i polítics, ens comuniquem i anem analitzant els

resultats, però cal esperar, encara que per a un informe d'avaluació són necessaris més

elements i més temps.

El Sr. Moreno intervé dient que un projecte d'oci ha d'analitzar-se més detingudament.

El Sr. Gandia continua dient que per això pregunta si hi ha informes, però que, no

obstant això, esperaran a la valoració.

D'altra banda, el Sr. Gandia diu que se’n van assabentar per les xarxes socials i que és

queixa contínua això d'assabentar-se per les xarxes socials de les accions de
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desenrotllament de l'Ajuntament.

La Sra. Luján respon que no és així, que sempre informen de tot.

El Sr. Gandia continua dient que, a manera d'exemple, ahir es van assabentar de la

renovació del Consell Municipal d'Infància i creuen que se'ls havia d'haver informat.

La Sra. Luján contesta que el Consell Municipal de la Infància i Adolescència és autònom,

de la mateixa manera que són autònoms els consells escolars dels centres educatius i a

nosaltres no ens toca informar quan es renoven.

El Sr. Gandia pregunta que si no li donen importància a aquest fet.

La Sra. Luján respon que sí que se li dóna importància, de fet aquesta corporació va crear

el Consell, i que no sap que vol dir amb “aquest fet”.

El Sr. Gandia requereix que si se li pot contestar a les preguntes que ha fet.

La Sra. Luján respon que pot contestar-li a tot, una altra cosa és que li pregunten pels

resultats, etc. No es fiquen en el seu treball.

El Sr. Gandia pregunta per l'elaboració del funcionament del Consell Municipal

d'Infància i el seu reglament.

La Sra. Luján diu que aquesta documentació la té a la seua disposició i la van tindre a la

seua disposició tots els grups, ja que tots estàvem quan es va crear el Consell Municipal

d'Infància i Adolescència, i es van incorporar les propostes de tots els grups polítics. 

En elaborar el Pla d'Infància vam dir que havia d'haver-hi un consell, etc., i es va crear i

aprovar entre tots els grups polítics.

El Sr. Gandia sol·licita el reglament elaborat pels xiquets.

La Sra. Luján respon que l'Ajuntament comunica al Consell que hi haurà eleccions de

renovació dels membres. Així, l'Ajuntament informa i, una vegada conclouen, coordinen

les propostes del Consell d'Infància. I conclou que se’ls facilitarà el reglament que va ser

presentat i entregat en el moment de la seua aprovació.
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El Sr. Gandia pregunta per què només es fan eleccions de la mitat del Consell d'Infància.

La Sra. Luján respon que la renovació es fa a parts iguals perquè els antics membres que

no es renoven i tenen experiència puguen ajudar els nous membres.

El Sr. Gandia pregunta sobre quines accions s'han dut a terme pel Consell d'Infància i

Adolescència.

La Sra. Luján contesta que, per exemple i entre altres, la de posar una font, propostes per

a festes patronals, temes de debat, etc.

La Sra. Hortelano respon que també van proposar que instal·laren una engrunsadora

per a xiquets amb diversitat funcional i que les accions es fan en un acte que és intern, i

pot ser que estiga reflectit en alguna acta.

El Sr. Gandia pregunta sobre quines associacions juvenils es van reunir amb el Sr.

Moreno.

El Sr. Moreno respon que van ser convidades totes les associacions, primer per correu

electrònic i posteriorment se'ls va telefonar per a confirmar assistència. El tècnic va

enviar els correus electrònics, després es va assegurar que les associacions ho havien

rebut i va confirmar assistència.

El Sr. Gandia pregunta sobre quina va ser la finalitat de la reunió i sobre quins tipus de

projectes tractava.

El Sr. Moreno respon que es tractava d'exposar les activitats i projectes que duen a terme

les associacions, així com els projectes futurs, i així poder coordinar-se i realitzar també,

si és el cas, activitats en comú.

El Sr. Moreno reparteix a cada grup polític el programa dels cursos i tallers que es duran

a terme a la tardor/hivern, no es va poder repartir amb anterioritat perquè el programa

no estava tancat completament.

El Sr. González pregunta per què el dit programa només està en valencià i no en castellà.

El Sr. Moreno respon que perquè sempre s'ha fet en valencià i mai hi ha hagut un

problema de comprensió, però que si es vol fer també en castellà i tindre doble gasto...
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No obstant això, s'apunta la proposta del prec del Sr. González perquè també es faça en

castellà.

Finalment, el Sr. Gandia pregunta per l'obertura de la sala de lectura de Santa Cecília.

El Sr. Santés li respon que l'obertura està prevista a mitjans d’octubre, però que és

imminent.

I sense mes assumptes a tractar, a les 14:45 hores, s'alça la sessió, amb el contingut de la

qual s'estén aquesta acta i de tot això, com a secretari, ho certifique. 

LA PRESIDENTA, EL SECRETARI, 

  

ELS REGIDORS / LES REGIDORES ASSISTENTS,
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